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Vragen van het lid Gesthuizen (SP) aan de ministers van Economische Zaken 
en van Veiligheid en Justitie over het bericht dat Brazilië gebruikersdata binnen 
de grenzen wil houden (ingezonden 17 september 2013). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het artikel «Brazilië wil gebruikersdata binnen de 
grenzen houden,1 waarin wordt belicht dat Brazilië bedrijven, zoals Facebook 
en Google, ertoe wil verplichten om in Brazilië verzamelde data binnen het 
land op te slaan? Bent u bereid contact op te nemen met uw Braziliaanse 
collega om van gedachten te wisselen? 

Vraag 2
Bent u van mening dat een dergelijke regeling in Nederland zal bijdragen aan 
de bescherming van gebruiks- en gebruikersgegevens van Nederlandse 
burgers, ongeacht de eventuele technische beperkingen? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 3
Welke juridische mogelijkheden zijn er om buitenlandse bedrijven te 
verplichten zich te houden aan de Nederlandse wetgeving, wanneer zij door 
niet-Nederlandse autoriteiten worden gevraagd gegevens te verstrekken van 
Nederlandse burgers? 

Vraag 4
Is het juridisch vestigen van buitenlandse bedrijven in Nederland de enige 
mogelijkheid om hen te verplichten zich te houden aan de Nederlandse 
wetgeving? Zo nee, welke andere juridische mogelijkheden ziet u?

1 http://www.nu.nl/tech/3574527/brazilie-wil-gebruikersdata-binnen-grenzen-houden.html
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